

## Carrefour

- Offer valid on purchases made on the Carrefour mobile app only. Transactions on [www.carrefourksa.com](http://www.carrefourksa.com) are not eligible for this offer.
- This is a limited period offer on 11,12,13,19 and 20 November 2021: or till stocks last, whichever comes first.
- Discount is available one transaction customer, minimum order value SAR 250 and maximum discount is SAR 50.
- Discount will automatically apply at checkout page upon paying the full amount using eligible meem credit cards.
- Apple pay or any other pay transactions are not eligible for this offer.
- This offer cannot be combined with vouchers or coupon codes redemption.
- Purchase reversals, refunds and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
- يسري العرض على المعاملات الشرائية عبر تطبيق كارفور فقط، المعاملات الشرائية عن طريق [www.carrefourksa.com](http://www.carrefourksa.com) غير مشمولة في هذا العرض
- العرض لفترة محدودة ويسري في تاريخ 11,12,13,19,20 نوفمبر 2021 , او حتى نفاذ الكمية، أيهما أسبق.
- يسري الخصم على معاملة شرائية واحدة لكل عميل على ان يكون الحد الأدنى للطلب 250 ريال سعودي والحد الأقصى للخصم 50 ريال سعودي.
- سيتم تطبيق الخصم بشكل مباشر في صفحة الدفع، عند القيام بالدفع مقابل المشتريات عبر التطبيق باستخدام بطاقات ميم الائتمانية.
- لا يسري الخصم على عمليات الدفع بواسطة Apple Pay او اي طرق خدمات Pay أخرى.
- لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي قسيمة أو كود خصم آخر أو مع نقاط شير.
- يتم استثناء عمليات إلغاء الشراء والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل العميل من هذا العرض.

### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 ALKhubar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, ALKhubar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)  
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي